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December 10/23, 2022
St. Joasaph of Belgorod

Dear St. Vladimirians,

As we approach the end of the year 2022 we have much to be thankful for as a 
parish family. We urge you to take some time during these last weeks of the year 
to thank God for His mercy upon our growing parish family. We would also like 
to ask you to reflect on your financial situation and consider whether you could 
make an end of year gift to our parish.

As the economy has struggled this year so too has our parish. Our expenses have 
remained essentially unchanged, yet we are poised to end the year in a deficit 
because recurring donations have decreased as the economy has worsened. On 
one hand that is completely understandable. People are nervous about the 
economy and need to cut their own expenses. On the other hand, we need to 
communicate to you the reality of the situation and ask your support of the parish 
that is here to serve you and your family. 

It is crucial that we support the parish at whatever level we can – even at a 
reduced level if need be during economically tough times. Your support of St. 
Vladimir’s is an investment in the future. Your future of course. But also the 
future of those who will come to the Church that we have not even met yet. This 
was the investment our founders made – often when they had just a few nickles to
rub together. Most of us, despite economically challenging times, are not in such 
dire straights as they were, and we are deeply in debt to them for their investment 
in US. Let us invest in our parish now as our founders did all those years ago – so 
that we can assure the continued thriving of our parish for many years to come!

To make a donation please visit our DONATE page at the link below, or contact 
any of us. We especially urge those of you who have not established a recurring 
donation to do so. All information is at the link below. Thank you in advance for 
your support of your parish!

STV DONATE PAGE: https://tinyurl.com/donatestva2

~~~/~~~/~~~/~~~

Дорогие прихожане храма Св. Владимира,

Мы приближаемся к окончанию 2022 года, и как приходская семья, мы 
благодарны за многое. Мы призываем вас потратить время, чтобы 
поблагодарить Бога за Его милость нашему растущему приходу. Мы также 
хотели бы попросить вас рассмотреть вашу финансовую ситуацию и 
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подумать если вы можете сделать подарок нашему приходу на окончание года.

Экономически этот год был трудным, и для нашего прихода тоже. Наши расходы, 
практически, не изменились, все же, мы пошли к концу года с дефицитом бюджета, 
потому что регулярные пожертвования уменьшились из-за экономической ситуации. С 
одной стороны, это вполне понятно. С другой, мы должны обратится к вам, чтобы вы 
знали нашу реальную ситуацию, и попросить вас поддержать приход, чтобы он мог 
служить вам и вашим семьям.

Это очень важно, чтобы мы поддерживали приход, хотя бы и в меньшем размере, если это 
необходимо, во время экономически трудного периода. Ваша поддержка храму Св. 
Владимира - это вложение в будущее. Ваше будущее, конечно. И будущее тех, кто придет в
Церковь, тех, кого мы еще не знаем. Такое вложение делали основатели нашей церкви - 
часто, даже тогда, когда они складывали всего несколько центов вместе. В основном, все 
из нас находятся ни в такой трудной ситуации, несмотря на экономику, и мы в большом 
долгу перед ними за вложение в НАС. Давайте сделаем вложение в наш приход сейчас, как
делали наши основатели, все те прошлые годы, чтобы мы были уверены в продолжении 
процветания нашего прихода на многие годы!

Чтобы сделать пожертвование, пожалуйста, зайдите на нашу DONATION (пожертвование) 
страницу по ссылке внизу или подойдите к любому из нас. Мы особенно обращаемся к 
тем, кто еще не установил регулярное пожертвование, сделать это. Заранее спасибо за 
вашу поддержку нашего прихода!

Страница для пожертвований храма Св. Владимира: 

https://tinyurl.com/donatestva2

With Love in our Lord Jesus Christ, С любовью о Господе Иисусе Христе,

Fr. Gregory Joyce Jack (Alexey) Mitchell Mikhail Fisenkov
Rector Starosta Treasurer
734-649-5746 734-395-5453 248-773-9616


